

Bestyrelsesmøde Ølholm børnehave, sfo og skole

Dato: 23.11.23 Tidspunkt: kl. 17.00-19.30 Mødeleder: Formanden Referent: Skolen	Afbud fra: Per, Anita og Camilla
------------------------------------------------------------------------------------------	----------------------------------

Punkter. <i>Hvad handler punktet om, er der særlige ansvarlige, gæster?</i> <i>Orientering (O)</i> <i>Drøftelse (D)</i> <i>Beslutning (B)</i>	Tid	Referat <i>Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline.</i>
Opstart og punkter til evt?	5 min	Lines punkt
Orientering fra Bhv, Sfo og Skole Herunder: -Opfølgning fotografering O- Henrik og Linda	15 min	Skolefesten forløb rigtig godt, med god deltagelse. Skolefotografen er meget fleksibel - også med mulighed for weekend-fotografering. Skolen ønsker klassefoto og fællesfoto. Forældre kan booke tid til fotografering - med plads til søskendefoto mm. Linda booker fredag og lørdag til fotografering i oktober 2024. Klassefoto fredag og søskendefoto lørdag.
Ændring i åbningstider -Byrådets budgetvedtagelse omk. harmonisering af åbningstider i Dagtilbud Linda	10 min	Ændrede åbningstider man-tors 06.15 - 16.45 fredag 06.15 - 16.15 Der møder to personaler ind kl. 06.15, så der både er personale til de praktiske opgaver og til at modtage børn.
Brobygning 1 april Linda	15 min	Brobygningsbørnene må ikke længere være en del af madordningen. Egenbetaling 740,- pr. barn/mdr., men kræver fuld tilmelding fra alle børn. Brobygningsbørnene bliver trukket ud af børnehaven og skal i stedet være i N/T-lokalet og følger SFO'en om eftermiddagen. Bestyrelsen går i tænkeboks og der skal falde en afgørelse senest januar. Forslaget går på at fra første april er der madpakke med hos brobygningsbørnene og det skal senest meldes ud i januar.
Tilbage melding til skolebørn fra BLUP gruppen. -Må "vi" komme på besøg i klasserne i uge 50? Kristina	5 min	10 minutter i hver klasse. Tilbage melding om man har aktiviteter man synes mangler i Ølholm som tilbage melding på et spørgeskema der er sendt rundt i byen. Bæredygtig landsby udviklingsprojekt gruppen. Tidspunktet koordineres af Henrik, hvor gruppen besøger klassen.

<p>Indkommende forslag: -Der har været et opslag på FB ang. mange tyverier i bl.a. Brugsen i Tørring. Her tilbydes det at komme ud og fortælle om problemet. Er det noget vi kunne bruge, og i hvilket forum? (Mellemtrinet, forældre eller??)</p> <p>Kristina</p>	10 min	Brugsuddeler tilbudt at komme ud og holde oplæg om tyveri. Kan det tænkes ind i samarbejde med SSP konsulenten? Henrik og Rene Rørvig tænker i et forløb, der kan målrettes Ølholm Skole.
<p>Pause</p>	15 min	
<p>Arbejdsdag 20. april -Skal der nedsættes en gruppe der laver indbydelse og forslag til hvad der skal laves?</p>	10 min	Der nedsættes en gruppe til arbejdsdag der laver indbydelse og kommer med forslag til hvem der laver hvad? Kristina får dagen i kalenderen til kalenderfesten. ADUV - arbejdsdagsudvalg: Charlotte Henrik Henrik Frida Punktet skal på bestyrelsesmødet i februar.

<p>To principper -Skal ses igennem, evt. revideres og godkendes på ny</p> <p>Alle</p>	15 min	Læs selv på hjemmesiden inden mødet: Klassekasse Samarbejde mellem forældre og personale
<p>Nyt oplæg til bedre balance. -et vend omkring forslag til ny model for tildeling af ressourcer på det specialpædagogiske område.</p>	10 min	Henrik orienterer Høringsfrist 19/1-24
<p>Forældreundersøgelse BH</p> <p>Linda</p>	30 min	
<p>Eventuelt</p>	5 min	Info: Kalenderfest bliver som planlagt d. 6/1-23
<p>Punkter til næste møde</p>		Lektier (Fra sidste møde) Udsættes, da der ikke er plads til mere. Læs selv på hjemmesiden inden mødet: Klassekasse Samarbejde mellem forældre og personale Hørings svar til ressource tildelings model på specialpædagogiske område deadline 19/1-24 <i>Punkt om fællesbestyrelsens opbakning til forældrerådet - årligt møde for forældreråd med fællesbestyrelsen - idegenerering til forældrerådernes arbejde, men også ønsker til fællesbestyrelsen.</i> Punkt om arbejdsdag 20. april skal på møde i februar.

Punchline fra mødet:	5 min	Er der fortsat opbakning til at vi laver en video??